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Obec Pulečný, Pulečný 26, 468 02 
Rychnov u Jablonce n. N. 

Telefon: 775 574 270 
483 388 296  

E-mail: info@pulecny.cz 
www.pulecny.cz

 

PULEČENSKÝ ZPRAVODAJ  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

  

Vážení spoluobčané, 

na počátku nového roku 2024 Vám přeji hlavně hodně zdraví, 
štěstí, ať Vám nový rok přinese do života klid a pohodu. 
 
Počasí posledních dní připomíná jaro a tím i konec zimních 
radovánek. Již tradičně je přílohou únorového zpravodaje 
plán kulturních a sportovních akcí, který pro Vás připravila 
kulturní komise s obecním úřadem. Mimo jiné se v tomto 
zpravodaji dozvíte informace o plánovaných stavebních 
akcích na letošní rok, odpadovém hospodářství v obci, 

diskusi nad obecním rozpočtem, o činnosti kontrolního 
výboru, plánované naučné stezce. Jak se daří plnit  
 Program rozvoje obce Pulečný na období 2021-2027 najdete 
v tabulce na zadní straně zpravodaje. Do konce tohoto 
měsíce si můžete podat žádost o domácí kompostér, jedná se 
o rozšíření žádosti o dotaci z roku 2023 a věřím, že je velká 
šance tentokrát dotaci na kompostéry získat.  
 
Doufám, že se nám podaří plánované opravy a stavby 
úspěšně zrealizovat a budeme se i nadále potkávat na 
společných akcích. 

 

 
Na 1. zasedání roku 2023 zastupitelé schválili: 

• uzavření smlouvy o pronájmu pozemku parc.č.  7/2 o výměře 939 m2, k.ú. Pulečný, za cenu 4,- Kč/m2 /rok, na dobu neurčitou, 
na zahrádkářskou činnost 

• pronájmem pozemků v západní části lokality Z1 za cenu 1200,- Kč/ha/rok, na dobu 5 let, na zemědělskou činnost sekání a 
sušení sena 

• zpracování projektové dokumentace na akci „Prodloužení splaškové stoky k RD č.p. 153, k.ú. Pulečný“, a to včetně přípojek  
k 6 rodinným domům 

• podání žádosti o dotaci Liberecký kraj na projekt „Obnova a oprava objektu bývalé hasičské zbrojnice v obci Pulečný“  
s vyčleněním vlastních finančních prostředků na vlastní podíl 

• zveřejnění výzvy k podání cenových nabídek na projekt „Obnova a oprava objektu bývalé hasičské zbrojnice v obci Pulečný“  

• změnu ve složení finančního výboru: Romanu Trojákovou nahradí Miloslava Bursová 

• znění kronikářského zápisu za rok 2022 a vyplacení odměny 5000 Kč kronikářce Vlastě Novotné  
 

 
 
 

ÚNOR 
2024 

Informace ze zastupitelstva 

Zveme občany na veřejné projednání 1. změny územního plánu obce Pulečný, které se koná  
v pondělí 18. 3. 2024 od 16 hodin na sále kulturního domu Pulečný. 

Jana Mališová 

 

mailto:info@pulecny.cz
http://www.pulecny.cz/
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• Informace k odpadovému hospodářství 
 

odpadové hospodářství za rok 2023 

Název odpadu Množství (tuna) Náklady v Kč Kč/tuna Název odpadu Množství (tuna) Náklady v Kč Kč/tuna 

papír, lepenka 8,005047 65 412,00 8 174,34 objemný odpad 5,21 36 893,96 7 081,37 

sklo 4,635208 7 753,60 1 672,76 směsný odpad 32,550694 319 799,75 9 824,66 

biolog. odpad 0,979312 3 533,04 3 607,67 pytle  19 750,75  

plasty 7,414416 109 570,40 14 778,02     

Celkem náklady za odpad 562 713,26 

Celkové příjmy za odpad 522 148,47 

 
Jak jste se již mohli dočíst ve zpravodaji z listopadu 2023, poplatek za odkládání komunálního odpadu se u nás v obci nezvyšuje. 
Ceny zůstávají tak, jak byly nastaveny již v roce 2022. Tzn. pokud se u vás nic nezměnilo a počet obyvatel ve vašem domě zůstal 
stejný, zůstává cena za odvoz komunálního odpadu ve stejné výši – tj. minimální poplatek činí 576,- Kč/rok za jednu osobu. Termín 
zaplacení poplatku je do 15. 7. 2024. Pokud máte platbu 
rozdělenou do dvou splátek, pak 1. splátka musí být 
uhrazena do 15. 7. 2024, 2. splátka do 15. 1. 2025. 
 
Chceme-li mít poplatek za odkládání komunálního odpadu  
i v dalších letech ve stejné výši jako nyní, je třeba dál poctivě 
třídit veškerý odpad z našich domácností. Tříděný odpad 
odkládejte do správných barevných kontejnerů. Při 
nesprávném používání se tříděný odpad znehodnocuje! 
Důležité je třídit i bio odpad, dle informací komunálních 
služeb je ve směsném odpadu stále velké množství bio 
odpadu. Na bio odpad slouží hnědá popelnice a kompostéry.  
Velkoobjemový odpad v žádném případě neodkládejte na 
stanoviště kontejnerů ani k hasičárně, tento odpad patří 
pouze do sběrného dvora (doba otevření: 1. sobota  
v měsících duben, červen, srpen a říjen). 
 

• Na 6. zasedání obecního zastupitelstva, které se konalo 22. 11. 2023 byl schválen rozpočet obce na rok 2024.  Protože během 
rozpravy nad tímto bodem vznikla velká diskuze s připomínkami některých zastupitelů ohledně nejasností schváleného 
schodkového rozpočtu, vyjímáme ze zápisu: „zastupitel A. Hrubý upozorňoval, že od roku 2018 do roku 2022 byly všechny 
rozpočty schodkové a že se za tu dobu se podařilo prohospodařit 20 milionů, a že když bude dál obec tímto tempem pokračovat, 
bude za dva roky na nule. Zastupitel A. Šikola uvedl, že mu na návrhu rozpočtu vadí, že režijní náklady obce převyšují příjmy  
o cca 2 mil. Naopak souhlasí s investicemi do rozvoje obce“.  Předkládáme vám tedy několik informací pro vlastní názor  
a pochopení, zda obec skutečně „prohospodařuje“ nebo smysluplně investuje do rozvoje obce. 

Tab. 1 

Přehled nejdůležitějších realizovaných akcí od roku 2020 
 

Oprava komunikace k Trojákům a Turcyniakům Revitalizace  hřbitova - výsadba stromů a keřů 

Výstavba nové komunikace v lokalitě Z6 Oprava cesty k Pourům  

Oprava sochy sv. Anny, sousoší Piety Oprava cesty k Ernestům a Novotným 

Oprava márnice Oprava cesty k Huttům a Vašákům 

Výstavba nového zázemí na hřišti Úprava pochozí krajnice podél hlavní silnice – zámková dlažba, kovová mříž 

Fitness hřiště a dětské prvky Veřejné osvětlení v lokalitě Z6 

On line dráha Oprava střechy a fasády č.p. 22 - hospoda 

Víceúčelové hřiště Oprava sochy sv. J. Nepomuckého 

Rekonstrukce křižovatky u kovárny a chodníky Vybudování tůňky na Klíčnově 

Osvětlení nové křižovatky Vybudování nové terasy u hospody 

Dvě nové zastávky na křižovatce u kovárny Nová výsadba u hřbitova a v lokalitě Z6 

Demolice č. p. 100 Protipovodňová opatření u č.p. 160 

Celkové náklady na všechny opravy a výstavby činily bezmála 19 mil. Kč 

Obecní úřad informuje 

https://www.mestojablonec.cz/redakce/index.php?tree=6&lanG=cs&slozka=819&sit=259&tshowsit=2&


 

3 

Tab. 2 

Skutečné příjmy a výdaje nezbytné pro chod obce za rok 2023 
 

paragraf Příjmy (+) Kč paragraf Výdaje (-) Kč 

 Daňové příjmy 9 354 780 1036 Lesní hospodář 140 655 

3612 Pronájem bytových prostor 162 980 2212 Údržba silnic 455 828 

3613 Pronájem nebytových prostor 176 849 2292 MHD - autobus 517 040 

3639 Pronájem pozemků 22 738 3613 Voda, energie 57 018 

3722 Komunální odpad - pytle 3 150 3631 Veřejné osvětlení 221 980 

3725 Tříděný odpad 124 958 3725 Komunální odpad 385 673 

 Příjem ze SR na chod obce 118 200 3722 Tříděný odpad 214 291 

   3745 VPP dělníci, DPP 690 769 

   6112 Zastupitelstvo 1 294 413 

   6171 Činnost místní správy 976 440 

   6320 Pojištění 31 242 

    Úvěry 0 

 Celkem příjmy: 9 963 655  Celkem výdaje: 4 985 349 

 
Rozdíl činí + 4 978 304 Kč 

 

 Ostatní příjmy Kč  Ostatní výdaje Kč 

 Příjmy od krajů a SR (dotace)    883 342  Lesní hospodářství 946 219 

 Lesní hospodářství 2 930 861  Silnice, opravy údržba 2 464 691 

 Příjmy z kulturních činností       18 958  Oprava mostku 1 876 345 

 Pronájem hrobů         2 000  Chodníky 102 908 

 Pronájem pozemků    214 020  Bezpečnost silničního provozu 38 390 

 Příjmy z úroků     97 215  Úprava vodního toku 198 769 

 Ostatní příjmy celkem 4 146 396  Kultura 321 295 

 Celkové příjmy - součet 14 110 051  Bytové hospodářství 52 705 

 Převody mezi účty 3 254 991  Nebytové hospodářství 835 665 

  17 365 042  Územní rozvoj obce 245 153 

  Péče o vzhled obce 545 512 

 Finanční dar 3 000 

 Bezpečnost a pořádek 19 648 

 Volba prezidenta 20 238 

 Finanční operace 3 877 

 Daně SR 509 471 

 Finanční vypořádání se SR 40 441 

 Příspěvky spolkům 21 994 

 Úvěry 0 

 Ostatní výdaje celkem 8 246 321 

 Celkové výdaje 13 231 670 

 Převody mezi účty 3 254 991 

  16 486 661 

 
Rozdíl činí + 878 381 Kč 

 

                                    

 
 

 Muži Muži děti Ženy Ženy děti Celkem obyvatel 

Klíčnov 29 2 24 4 59 

Kopanina 3 1 6 1 11 

Pulečný 147 48 174 50 419 

Celkem 179 48,6 204 55 489 

 

 

Finanční prostředky na účtech ke dni 19. 1. 2024 

Komerční banka:  6 843 864,49 Kč  

ČNB:       937 074,15 Kč  

Termínovaný vklad u KB: 3 000 000,00 Kč 

______________________________________________________ 

Součet               10 780 938,64 Kč 

 

Počet obyvatel v obci k 31. 12. 2023 
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Tab. 3   Výpis z rozpočtu obce pro rok 2024, originál celého rozpočtu najdete na webu obce. 
 

Rozpočet obce za rok 2024 – příjmy a výdaje nezbytné na chod obce 
 

paragraf příjmy Kč paragraf výdaje Kč 

 Daňové příjmy 7 959 000 1036 Lesní hospodář 150 000 

3612 Pronájem bytových prostor 153 000 2212 Údržba silnic 500 000 

3613 Pronájem nebytových prostor 140 000 2292 MHD - autobus 600 000 

3639 Pronájem pozemků 30 000 3613 Voda, energie 60 000 

3722 Komunální odpad - pytle 5 000 3631 Veřejné osvětlení 340 000 

3725 Třídění odpad 100 000 3725 Komunální odpad 500 000 

 Příjem ze SR na chod obce 115 300 3722 Tříděný odpad 300 000 

   3745 VPP dělníci, DPP 700 000 

   6112 Zastupitelstvo 1 500 000 

   6171 Činnost místní správy 942 000 

   6320 Pojištění 40 000 

    Úvěry 0 

 Celkem příjmy: 8 502 300  Celkem výdaje: 5 632 000 

 

Rozdíl činí + 2 870 300 Kč 
 

 

 
 
 
 
 
 
                                                                                                                                                                             

 
 
 
 

 

  

V lednu a únoru narozeniny a životní jubilea oslavili:  

                                                           

 

 

V březnu a dubnu oslaví narozeniny a životní jubileum:   
 

 

 

 

 

Společenská kronika 

Petruše Jandová  Libuše Bártová          Václav Poláček 
Milena Rulcová   Miroslav Beneš  Vojtěch Miko 
Josef Bárta  Jaroslav Souček  Jaroslav Troják 
Jan Baranovský  Jaroslav Papay  

Václav Virt  Jaroslav Vojtěch   Ludmila Janků           
Jiří Karban          Jana Huttová  Alexej Šikola           
Hana Pátková  Ivana Kusáková  Petr Flodrman 
Štefan Kiraly  Jiří Musil  Zdeňka Hájková 
  

Všem oslavencům srdečně gratulujeme a přejeme hodně zdraví  

a pohody do dalších let! 

 

Plán oprav a investic v roce 2024 

• Rekonstrukce střechy a fasády na hasičské zbrojnici 

• Vybudování splaškové kanalizace k RD 153 

• Vybudování nové plochy technického vybavení pro ukládání 
odpadu (garáž, oplocení) 

• Vchodové dveře a okno do obecního úřadu 

• Vrata do skladu u domu č.p. 100  

• Instalace informačních tabulí naučné stezky  

• Využití plochy u tůňky  
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Kulturní komise informuje 

Přivítat Mikuláše a rozsvítit stromeček – to je v naší obci již tradičně 
druhý adventní víkend. Ani tentokrát tomu nebylo jinak, děti do 10 let 
dostaly od Mikuláše do schránek pozvánky na „Mikulášskou nadílku  
s čertovským kouzlením“ a v sobotu 10. 12. v podvečer jsme se 
všichni sešli na hřišti u klubovny. Svým vystoupením všechny pobavil 
kejklíř PET coby čert, děti pak od Mikuláše a anděla dostaly balíčky 
dobrot a na závěr jsme si se zpěvačkami Hankou Fuksovou, Mílou  
a Zdeničkou Bursovými společně zazpívali vánoční písničky a rozsvítili 
stromeček. Dojem na celé akci snad nepokazil ani déšť, který nás 
trochu potrápil. 
 

Konec roku jsme společně 
oslavili na „Předsilvestrovské 
zábavě“. K tanci a poslechu 
hrálo duo ČENDA BAND, 
nechyběla bohatá tombola  
a ani spousta nápojů  
a pohoštění hostince U Dubu.  
Předsilvestr se podle mnoha 
ohlasů vydařil, byl zábavný 

jako vždy       

I v tomto roce přijdeme 
s gratulacemi za našimi občany, kteří 
oslaví životní jubileum. Je již zvykem, 
že zástupkyně obce navštíví a popřejí  
k životnímu jubileu všem, kteří v roce 
2024 oslaví 65, 70 a více let. Občany, 
kteří oslaví 75, 80 a více let potěšíme 
dárkovým balíčkem. Na říjen 
připravíme 
 setkání seniorů, 
na které budete 
pozváni. 

 
26. 4. od 

19 hodin 

Přílohou tohoto zpravodaje je přehled plánovaných kulturních a sportovních akcí, které předpokládáme ve spolupráci s SK Pulec 
pořádat v tomto roce. 
První společenská akce bude v pátek 22. 3. RETRO DISCO - DJ Zbyněk Šolc zahraje hudební pecky 80 a 90 let. V pátek 26. dubna 
vás zveme na divadelní představení. S hrou PYGMALION se v KD U Dubu představí divadelní spolek J. K. Tyl Josefův Důl. Poté 
následují pravidelné a již tradiční akce – Čarodějnice, 7. Pulečenská pouť, Sousedské setkání, Rozloučení s prázdninami atd.  
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Alena Klacková, účetní obce 

 

Činnost kontrolního výboru. 

Chtěl bych informovat o aktivitách kontrolního výboru v roce 
2023. Na podzim 2022 jsem byl zvolen předsedou 
kontrolního výboru. Kontrolní výbor je orgán zastupitelstva 
obce, který má kontrolovat dodržování zákonů a usnesení 
obecním úřadem a ostatními výbory. Aktivita KV je popsaná 
v zápisech na odkazu: https://1url.cz/@KonVyb . V listopadu 
2023 jsem tyto zápisy předal zastupitelům a požádal je o 
projednání na nejbližším zasedání zastupitelstva. K mému 
překvapení jsem se dozvěděl, že je berou na vědomí, ale 
projednávat na zastupitelstvu se nebudou. Já jsem s tím 
nesouhlasil a navrhl jsem projednání na 6. zasedání 
zastupitelstva. Zastupitelstvo to oficiálně odmítlo zařadit do 
programu. Není povinností zastupitelstva návrhy KV 
projednávat, ale na druhou stranu je to nejběžnější způsob, 
jak se s nálezy KV vypořádat. Pro zajímavost uvedu body, 
které jsem si myslel, že by se měly projednat: Statický 
posudek prohnutého stropu sálu v hospodě, Plán rozvoje 
obce – aktualizace a zhodnocení, Dodržování pachtovní 
smlouvy s Kokonínskou zemědělskou, Zápisy finančního 
výboru. 
V lednu letošního roku schválil výbor kontrolní akci: Kontrola 
rozpočtu obce na rok 2024 - Zaměření na diskuzi  
a připomínky z 6. zasedání zastupitelstva obce a snaha o větší 

srozumitelnost pro zastupitele i občany. Důvodem je, že na  
6. zasedání zastupitelstva, kde se schvaloval rozpočet obce 
na rok 2024, zazněly tyto protichůdné názory: Finanční výbor 
návrh rozpočtu podpořil bez výhrad a jakýchkoliv 
připomínek. P. Hrubý uvedl, že: „Od roku 2018 do roku 2022 
byly všechny rozpočty schodkové a že se za tu dobu podařilo 
prohospodařit 20 milionů, a že když bude dál obec tímto 
tempem pokračovat, bude za dva roky na nule”. Já jsem 
uvedl, že: „V návrhu rozpočtu režijní náklady obce převyšují 
příjmy o cca 2 mil. a po vyčerpání rezervy (1-2 roky) si 
budeme muset na prostý provoz obce bez investic na tento 
rozdíl půjčit”. Na záznam zasedání se můžete podívat na 
odkazu: https://youtu.be/njZooZ4DlZ0 nebo na Youtube  
s názvem „6. zasedání obce Pulečný 2023a“. V poznámce 
videa si můžete určit přesně, co chcete vidět. Myslím si, že 
má cenu se tímto problémem dál zabývat a pokusit se udělat 
rozbor tak, aby se námitky vysvětlily a schvalování v příštích 
letech bylo méně konfliktní a rozpočet více popisný a všem 
srozumitelný. 
          
         Alexej Šikola, zastupitel a předseda kontrolního výboru 
 

 

 

 
Reakce obce na příspěvek Činnost kontrolního výboru, aneb „co je to rozpočet?“  
 
Rozpočet je jinými slovy plán hospodaření na příslušný rok. 
Tento plán se buď splní celý nebo jen jeho část – a je to vcelku 
obvyklé – vždy záleží na rozhodnutích zastupitelstva, na 
aktuálním stavu financí, na vyhlášených dotacích na příslušný 
rok apod. 
Do rozpočtu se od r. 2018 zapojovaly akce pro rozvoj obce, 
které by se mohly uskutečnit – a využily se finance naspořené 
z minulých let. Proto byly rozpočty schodkové... 
 
Na předchozích stránkách tohoto zpravodaje jsou v tabulce 
Přehled nejdůležitějších akcí od roku 2020 uvedeny akce, 
které obec vylepšily, nebo chcete-li, zhodnotily. Koneckonců 
rozhlédnete-li se po obci, vidíte to určitě sami. 
Jak Ing. Šikola dospěl k názoru, že výdaje převyšují příjmy cca 
o 2 mil. korun a že když budeme tímto tempem hospodařit, 
tak budeme na nule a budeme si muset za dva roky půjčit, 
nám i po dotázání nedokázal srozumitelně vysvětlit. I k této 
výtce se váží předchozí přehledy, tedy tab. 2 Skutečné příjmy 
a výdaje nezbytné pro chod obce za rok 2023, tzn. příjmy  

a výdaje nezbytné na chod obce bez vedlejších příjmů  
a výdajů, bez dalších aktivit a bez zapojení lesního 
hospodářství. Z tabulek vyplývá, že skutečné příjmy převyšují 
výdaje bezmála o 5 mil. Kč (přesně o 4 978 306 Kč). Na tuto 
tabulku navazují data ostatních příjmů a výdajů za rok 2023  
a zde je vidět, že příjmy převýšily výdaje o 878 381 Kč. 

V rozpočtu na nezbytný chod obce na rok 2024 (tab. 3) 
převyšují příjmy o 2 870 300 Kč. Podle skutečnosti roku 2023 
je možné, že daňové příjmy za rok 2024 budou vyšší, než je 
uvedeno v rozpočtu, budou se pravděpodobně blížit k 10 mil. 
Kč, což je ještě o 2 041 000 Kč více. Z tabulek se lze dočíst, že 
obecní kasa nezeje prázdnotou, že peníze na chod obce stále 
máme a budou i za dva roky, budeme-li hospodařit stejně 
nebo podobně jako doposud. 

Jenom zopakuji, že ke dni 29. 1. 2024 je na účtech obce 
10.842.088 Kč, tedy bezmála 11 mil. Kč. 

 

 

  

Názory zastupitelů a občanů 
Níže uvedená sdělení jsou zveřejňována v souladu s tiskovým zák. § 4a zák. 46/200 sb. a vyjadřují pouze názor pisatele.  

Příspěvek je zveřejněn v neupravené podobě. 
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Dopis k naučné stezce 

Vážení spoluobčané, 

v minulém čísle zpravodaje nám byla představena naučná 
stezka, která je plánovaná v naší obci. Nechci vůbec 
zpochybňovat oblíbenost takovýchto atrakcí, ale ráda bych se  
trochu zamyslela nad přínosem takového projektu pro 
občany Pulečného.  
Bohužel z plánku, který byl u zprávy otištěn, není vůbec 
patrno, kudy vlastní cesta povede. Nadšení tvůrců je 
ohromné, ale jelikož nikdo z občanů netuší její průběh, 
budou i oni stejně nadšeni, až zjistí, že se stanou její součástí?  
Na otázku proč u nás budovat další naučnou stezku, jsem 
dostala odpověď, že se obec zviditelní. Co si pod tím 
představit? Nevím. Například to, že mi okolo zahrady budou 
procházet cizí lidé a já se budu cítit jako zvíře v Zoo? 
Několikrát jsme žádali upřesnění, kudy stezka povede, až paní 
starostka do mapky tužkou zakreslila její trasu, bohužel jen 
část, mapka byla malá, ale již zde jsme zjistili, že cesta vede 
minimálně přes dva soukromé pozemky. Zda se paní 
starostka pouze spletla či neví, co jsou, nebo nejsou obecní 
cesty, se mohu jen dohadovat, ale každý má právo chybovat. 
Ano cesta vede, až na malou odbočku zřejmě vinou šotka, po 
obecních cestách, ale za mě tyto cesty patří občanům 
Pulečného. Jsou to cesty k našim domovům a k našim 
sousedům. 
Mě ale osobně trápí jiná věc. Naše děti a děti z okolí si samy 
uklidily část lesa nad naším domem. Jelikož toto místo soužilo 
dříve jako smetiště pro obec, nacházely zde nejrůznější věci 
(hrnce, sklo, pneumatiku…). Odpad vynosily k silnici a 
pracovníci obce ho odvezli. Manžel po dohodě s obcí vyřezal 
nebezpečné stromy, které hrozily pádem, aby místo bylo pro 
dětské hry bezpečné. Podotýkám, že tento teď již malebný 

kout, který má být na stezce představen, byl do té doby 
skládkou. Děti si zde vybudovaly skrýše, bunkry, domečky pro 
skřítky. Prostě svůj kousek ráje. Nyní jim ho sebere naučná 
stezka, která tam přivede cizí lidi, kteří nikdy nedocení kouzlo 
tohoto místa, protože to kouzlo spočívá právě v tom, že je 
skryto před okolním světem. Jak jim tohle vysvětlit nevím. 
Tak pro koho bude stezka? Místní si okolí domova mohou 
prozkoumávat kdykoli i bez ní.  Takže je pro cizí? V tom 
případě si kladu otázku, zda vynaložené finanční prostředky 
na její zbudování, by nemohly být použity jiným způsobem, 
který by jistě v době, kdy se vše zdražuje, přinesl užitek všem 
občanům Pulečného (např. snížení poplatků za popelnice). 
Po diskuzi se sousedy připojuji i jejich obavy, které jsme již 
vedení obce předali dříve: 
 
1. Nebezpečí zvyšování kriminality v obci, zmíněno též ve 

zpravodaji z května letošního roku 
2. Narušení klidu v obci (z dotazníkového šetření z června 

2020 na otázku, co se vám v obci nejvíce líbí, jako druhá 
nejčastější odpověď byl klidný život). 

3. Cesta má vést zastavěnou částí obce. Narušování 
soukromí návštěvníky a jejich psy vstupem na soukromé 
neoplocené pozemky (zahrady). 

4. Obava ze znečišťování okolí stezky odpadky a psími 
exkrementy. 

5. Obava ze snížení ceny nemovitostí sousedících se 
stezkou. 

6. Nárůst automobilové dopravy, zvýšené nebezpečí pro 
pěší v částech obce bez chodníků. 

7. Obava z neukázněných řidičů parkujících mimo 
vyhrazené parkoviště. 

8. Stezka nemá žádný přínos pro obec, naopak zatíží 
rozpočet obce.

                                                                                                                                                                                                  Romana Trojáková 
 

 

Reakce obce na dopis p. Trojákové k naučné stezce 

Naučná stezka pro děti i dospělé je zahrnuta v Plánu rozvoje 

obce Pulečný, který se nově tvořil od května 2020 a 12. 4. 

2021 na 3. zasedání zastupitelstva byl schválen. Paní 

Trojáková byla členkou pracovní skupiny pro tvorbu Plánu 

rozvoje, pracovní skupina byla zapojena a průběžně 

seznamována s celým projektem a všichni členové skupiny  

i zastupitelé měli možnost se ke všem navrhovaným  

a plánovaným akcím vyjádřit, což i činili. Je tedy s podivem, 

proč paní Trojáková žádný negativní názor proti stezce v té 

době nevyjádřila a vlastně se o to začala zajímat až poté, kdy 

potkala skupinku žen s dětmi, tvořící onu stezku, na obecní 

cestě nad jejich domem.  Je chvályhodné, že jejich děti les 

vyčistily a určitě jim patří dík, ale to přece neznamená, že si 

v této části obecního lesa nemohou hrát i jiné děti, že zde 

nemůže nikdo procházet! Ano, krátká část stezky vede nad 

domem Trojáků, ale po obecní cestě tak, aby se stezka 

vyhnula jejich včelám (mimochodem na obecním pozemku). 

Život není jenom o „prozkoumávání okolo domova“, cílem 

naučné stezky je seznamovat, vzdělávat a přinést informace 

dětem i dospělým formou zábavy a hry na vyznačené 

turistické cestě, která je obohacena informačními tabulemi 

se zajímavostmi v navštívené lokalitě. Ano, zřejmě se po této 

stezce budou občas procházet i tzv. „nepulečňáci“, ale i nyní 

je vstup na všechny obecní cesty volný a kdokoliv se po obci 

prochází a rozhlíží po našich domech a zahradách – a snad si 

proto nepřipadáme jako v ZOO – není na tom přeci nic 

neobvyklého. Vzájemně se proto prosím nestrašme 

dezinformacemi a vykonstruovanými důvody! V Česku je na 

400 stezek vedoucích různými obcemi a krajinami a nikde 

není zmínka o rostoucí kriminalitě v dané oblasti. Co se týče 

financí, ano něco to stát bude, ale je to o růstu, vzdělávání, 

potkávání se, pohybu…  A to přeci nejsou zanedbatelné 

důvody.                                      

 

Zpravodaj vydává čtvrtletně Obecní úřad Pulečný, IČO: 00832332, e-mail: info@pulecny.cz, zapsán do evidence periodického tisku,  

evid. číslo: MK ČR E 17191. redakční rada: Jana Mališová, starostka@pulecny.cz, Eva Karpíšková, evakarpiskova@email.cz.                                                                                                           

Uzávěrka příštího čísla bude 30. 4. 2024 

 

Eva Karpíšková, místostarostka 

mailto:info@pulecny.cz
mailto:starostka@pulecny.cz
mailto:evakarpiskova@email.cz
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Předkládáme vyhodnocení Programu rozvoje obce Pulečný (PRO), který je platný pro období let 2021 až 2027. Prosíme posuďte, 

jak se nám daří nebo nedaří připravený plán plnit. Tabulky jsou vyjmuty z originálu PRO, který najdete na webu obce. 

 

Cíl 1: Zlepšení infrastruktury obce 
Opatření, aktivity 

Období 
realizace 

 

Rekonstrukce křižovatky v dolní části obce + nové zastávky + přechody pro 
chodce 

2021-2025 splněno 

Spoluúčast na budování stezky pro bezmotorovou dopravu mezi 
Rychnovem u Jbc a obcí Pulečný (cyklostezka, chodník) 

2022-2025 
město Rychnov čeká na vydání  
stavebního povolení, 
plán zahájení stavby je rok 2025 

Dobudování pochozí krajnice podél krajské komunikace (k hasičárně) 2021-2022 splněno 

Fasáda na kulturním domě, úprava letní restaurační zahrádky 2021-2022 splněno 

Demolice objektu č.p. 100 2021-2022 splněno 

Projekt nového OÚ v centru obce 2023-2027 pozastaveno 

Rekonstrukce budovy bývalé hasičské zbrojnice 2023-2027 v plánu na tento rok 2024 

Zasíťování lokality Z1 s napojením stávající přilehlé zástavby (cca 10 RD) na 
vodovod a kanalizaci 

2023-2027 pozastaveno 

Prodloužení kanalizační stoky od č.p. 13 k č.p. 153 2021-2023 v plánu na tento rok 2024 

Opravy místních komunikací včetně oblastí Kopanina, Klíčnov 2021-2027 průběžně probíhá 

Komplexní řešení zásobování vodou obce (viz. kap 1.5.3 Vodovod) 2021-2027 bude-li vhodná dotace 
 

Cíl 2: Životní prostředí 
Opatření, aktivity 

Období 
realizace 

 

Tůňka pro zadržení vody v krajině + relaxační a odpočinková zóna 2021-2023 splněno 

Revitalizace přírodní plochy za hřištěm 2021-2027 hledá se vhodný záměr využití 

Sadové úpravy pozemku podél východní strany hřbitovní zdi 2021-2023 splněno 

Pozemkové úpravy, cyklostezky – cesta na Dalešice (zajišťuje SPÚ) 2021-2027 splněno 

Zajištění pásů zeleně (pro ochranu při návalových deštích) 2021-2027 čeká se na schválení 1. Změny ÚP 

Obnova a údržba původních turistických cest 2021-2023 
jedna cesta v provozu, další se 
připravují  

Přeměna lesů ze smrkových monokultur na lesy smíšené 2021-2027 postupně se realizuje 

Zalesnění narůstajících kůrovcových holin (do 2 let po vytěžení) 2021-2027 postupně se zalesňuje  

Oprava hráze rybníka na Klíčnově 2021-2023 čeká se na stavební povolení 
 

Cíl 3: Kvalita života obyvatel obce 
Opatření, aktivity 

Období 
realizace 

 

Autobusové spojení Rychnov u Jbc – Dalešice – Klíčnov – Kopanina 2022-2023 nedoporučeno DI PČR 

Modernizace autobusové zastávky Kopanina 2021-2022 v plánu na rok 2025 

Rozvoj tradičních kulturních a společenských akcí 2021-2022 probíhá 

Zrestaurování sochy sv. Jan Nepomuckého 2021-2022 splněno 

Přírodní naučná stezka pro děti i dospělé 2021-2022 zpracovává se 

Zkvalitnění komunikace (rozhlas, web, zpravodaj, transparentní rozpočet 
obce) 

2021-2027 postupně se plní 

Zapojení obyvatel do spolupráce v rámci obce 2021-2027 nedaří se 

Označení ulic (pro zlepšení orientace v obci) 2021-2027 zatím není v plánu 

   

Cíl 4: Podpora rozvoje služeb a podnikání 
 Opatření, aktivity 

Období 
realizace 

 

Podpora vhodných podnikatelských aktivit 2021-2027 není poptávka 

Podpora spolupráce v rámci Mikroregionu Jizerské hory, Euroregionu Nisa, 
MAS Podještědí a Dopravního sdružení obcí Jablonecka 

2021-2027 spolupráce pokračuje 

 

Vyhodnocení programu rozvoje obce Pulečný 


